
上門維修服務收費表 

產品項目  服務出勤費 (港幣) 運輸費  (港幣) 

窗口式空調機 $520 $590 

窗口分體式空調機 $610 - $650 不適用 

分體式空調機 (一拖一) $610 - $1130 不適用 

多機掛牆分體式空調機  

(一拖二 或 一拖三) 
$740 - $1240 不適用 

電視機 $270 - $1700 $400 - $700 

雪櫃 $410 - $990 $490 - $980 

洗衣機 $510 - $990 $440 - $550 

乾衣機 $450 - $790 $440 - $550 

窗口式浴室寶 $400 $400 

天花式浴室寶 $470 - $690 $400 

嵌入/座檯式 IH 電磁爐  $570 - $990 $400 - $550 

微波爐 $330 - $990 $400 - $550 

蒸氣焗爐  $390 - $990 $400 - $550 

抽濕機 $440 $440 

洗碗碟機 $440 - $990 $440 - $550 

按摩椅 $590 $900 

抽油煙機 $440 - $990 $400 - $550 

空氣清新機   $360 - $880 $400 - $900 

電動智能潔廁板 $670 $400 

酒櫃 $480 - 1050 $440 - $1090 

天花式涼風機 $390 $400 

電子智能鎖 $450 $400 

 

備註:  

1. 以上收費只供參考及只適用於信興集團公司銷售的香港行貨。服務出勤費並不包括零件
更換費，個別維修項目及附加費(如適用)。 

2. 每次服務完結時，請即時以現金或劃線支票 (支票抬頭: 信興電器服務中心有限公司)繳
付相關費用給信興之服務人員。 

3. 機件經檢查後，即使客戶不欲再委託修理或因機齡過久其零件已停止生產而無法修理，

本公司亦會收取相關服務出勤費及維修費用。 
4. 維修費用及零件更換費用將由技術員於檢查機件或損壞原因後，向客戶提供報價。 
5. 技術員檢查機件後，若機件需回工場檢修，本公司將收取運輸費用。貨車不能直接到達

之地點 (如離島/禁區等)，客戶須將產品運往位於市區貨車可達的地方交收。若機件需



回工場檢修而樓宇並無升降機直達，本公司將收取樓梯搬運之附加費。如因需使用愉景
灣隧道運送機件器材或送回工場進行維修，客戶須另付愉景灣隧道費。 

6. 離島/偏遠地區/禁區客戶如使用保修/維修服務 (東涌市中心及愉景灣除外)，須支付離
島/偏遠地區/禁區之出勤附加費 HK$ 220 (以每次維修服務計算。)  

7. 若機件為平行進口貨品 (水貨)，本公司會收取出勤附加費及維修附加費。 機件經檢查
後，如因欠缺零件而無法修理，本公司亦會收取相關費用。 

8. 上述收費價目只供參考，如有更改，恕不另行通知。 
9.  如有任何爭議，本公司保留最終決定權。 

 
請按此預約上門維修服務。 
 
如有任何查詢，請按此聯絡我們。 
 
  

http://www.shesc.com/zh/service/repair
http://www.shesc.com/zh/contact


On-site Repair Service Charges  

 

Product  On-site Service Fee (HK$) Transportation Fee (HK$) 

Window Type Air Conditioner $520 $590 

Window Split Type Air Conditioner $610 - $650 Not Applicable 

Single Split Type Air Conditioner  $610 - $1130 Not Applicable 

Multi Split Type Air Conditioner  $740 - $1240 Not Applicable 

LCD TV $270 - $1700 $400 - $700 

Refrigerator $410 - $990 $490 - $980 

Washer  $510 - $990 $440 - $550 

Clothes Dryer $450 - $790 $440 - $550 

Window Type Thermo Ventilator $400 $400 

Ceiling Mount Thermo Ventilator $470 - $690 $400 

Built-In Induction Cooker $570 - $990 $400 - $550 

Microwave Oven $330 - $990 $400 - $550 

Steam Oven $390 - $990 $400 - $550 

Dehumidifier $440 $440 

Dish Washer $440 - $990 $440 - $550 

Massage Lounger $590 $900 

Range Hood $440 - $990 $400 - $550 

Air Purifier $360 - $870 $400 - $900 

Toilet Seat  $670 $400 

Wine Cabinet $480 - 1050 $440 - $1090 

Ceiling Mount Cooling Fan $390 $400 

Smart Lock $450 $400 

 

Remarks: 

1. The above fee is for reference only and it is only applicable to Shun Hing group 

authorized Hong Kong Official goods. The On-site Service Fee is not including parts 

replacement fee, particular repair item and additional fee (if applicable).  

2. Paid by cash or crossed cheque (payable to “Shun Hing Electric Service Centre Ltd”) 

to Shun Hing representative while each service is completed. 

3. After the machine is checked, the on-site service fee & repair fee will be charged even 

though the client declines to have it further repaired, or the machine is irreparable due 

to the unavailability of the required parts as a result of the product obsolescence. 



4. After the on-site inspection and determined the cause of the defect, our technician will 

quote you the repair fee and parts replacement cost.  

5. If the machine requires workshop service, transportation fee will be charged.  

Product in the inaccessible location for truck, customer will be responsible for 

transporting the product to the urban area for our take back service (eg . Hong Kong 

outlying islands, restricted area). If workshop service is needed and building without 

lift or lift that cannot reach the delivery address, staircase fee will be charged. If the 

Discovery Bay Tunnel is used for repair parts/material transportation or workshop 

service, the customer shall pay the Discovery Bay Tunnel Fee. 

6. An on-site and repair service surcharge will be levied if the machine is a parallel 

import goods.  If the machine is irreparable due to the unavailability of the required 

parts, the related on-site and repair fee should still be applied. 

7. Travelling surcharge HK$220 per service order will be levied if service is required at 

Hong Kong outlying islands, remote area or restricted area (excluding Tung Chung 

Town Centre and Discovery Bay). 

8. Above service charges are subject to change without prior notice. 

9. In the event of any dispute, our Company reserves the right to make the final 

decision. 

 

Please click HERE for on-site repair service booking.  

 

For any enquiries, please click HERE to contact us.  

 

http://www.shesc.com/en/service/repair
http://www.shesc.com/en/contact

